



Referat fra **Bestyrelsesmøde 26/02 2025, kl. 18:00**

Deltagere: Søs Granzow (SG), Peter Olsen (PO), Dorte Balle-Larsen (DBL), Charlotte Scheuer (CS), Marianne Granzow (MG)

Afbud:

Referent: Charlotte Scheuer

1. Underskrivning af referat fra sidste møde.

Referat underskrevet- udskydes til næste møde

2. Nyt fra formanden v/Søs Granzow

- a. Opbevaringsforhold og forhandlertilladelse godkendt i løbet af 2 dage- Lille skab også godkendt til opbevaring, Stort skab er klasser over hvad er nødvendigt. Der var ros fra PAC til vore håndtering af procedure.
- b. Alle med adgang til våbenskabet skal være vandels godkendt. Alle der anvender startpistolen skal ansøge om bære tilladelse
- c. Der kommer miljøtilsyn 3/3 2025 kl. 09.00 med fokus på affaldshåndtering
- d. Frivillighedsuddannelse i gang med deltagelse af MG og SG. Organisationsplan bør oprettes. Der skal ligeledes laves en opgavebeskrivelse fra alle udvalg- og begge dele skal være tilgængelig for alle medlemmer.

3. Opfølgning fra sidst

- a. Ombygning/renovering af klubhus – VBAF -møde. MG har anmodet planafdelingen om møde og fremsendt en række spørgsmål med henblik områdets udvikling herunder nybygning af/i området. Svar forventes at komme inden 14 dage.
- b. Våbenkursus-oplæg - status/MG. MG følger op med Torben og Flemming
- c. Årets foreningsmedlem, oplæg - status/MG. MG laver oplæg til fremlæggelse på GF
- d. Byggesager - status/MG- Container ved sportingbane er godkendt og lovlig nu.

4. Status fra kassereren v/Dorte Balle-Larsen

- a. Indestående i bank er pr. dags dato:233522,- plus 78000 hensat til oprydning. Udestående,2200- ,
- b. Medlemstal pr. 422 heraf 28 i restance.
- c. Revision af regnskab. Regnskab revideret og ingen bemærkninger
- d. Budgetoplæg 2025 fremlagt, gennemgået og justeret.

5. Generalforsamling

- a. Dagsorden - Gennemgået
- b. Beretning- SG fremsender oplæg
- c. Regnskab/budget - Gennemgået
- d. På valg: gennemgået og liste færdiggjort
- e. Dirigent forslag på plads

6. Ny hjemmeside – Ny side kan ”gå live” hvis kalender virker. CS testet igen. CS ønsker en afløser på posten som webmaster, så opslag laves på FB



7. Nyt fra Holbæk jæggerråd –SG-MG

Undersøge muligheden for etablering af Markvildtlaug/tællelaug – SG

Der arbejdes på emner til foredrag/arrangementer i fællesskab under Holbæk jæggerråd. Arrangementer kan afholdes i Tue Næs Jagtforenings klubhus.

Der opfordres til at medlemmer deltager i Repræsentantskabsmøde i DJ. Næste gang 2026

8. Nyt fra udvalgene

a. Flugtskydningsudvalget:

Der skal skiftes lampebokse på sportingbanen. PEO indkøber boks med forskruninger samt LED lamper. PEO udfører arbejdet UB, kun materiale er på regning. Duomatic kan ikke løse opgaven tilfredsstillende

El-arbejde (separat tavle) på Trap bane bestilles – PEO

Ny pris på duer skal kodes på kortstanden. Vi afventer beslutning fra GF i turneringsudvalget.

- b. Hundeudvalg: Hold godt i gang, træning fortsættes ind i foråret
- c. Bueudvalget: Intet at berette
- d. Jagthorn: Intet nyt
- e. Riffel: Intet nyt
- f. Nyjægerne: Intet nyt
- g. Regulerings koordinator: Reguleringskursus er i proces - MG

9. Årshjulet: Intet uafklaret

10. Eventuelt:

Opfyldning af Falck kasse - Mogens undersøger hvad der mangler DBL følger op Ekstra hjælp til TUT. DBL har muligvis en ekstra hjælpe

Næste møde Afholdes efter GF, tid og sted aftales nærmere